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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2016/17:1869 Hinder för tågförbindelsen Stockholm–Oslo 

Den gränsöverskridande trafiken är av stor vikt för Sverige. Samverkan med 
nordiska länder kring infrastrukturfrågor är nödvändigt för att kunna skapa 
förutsättningar för växande arbetsmarknadsregioner och blomstrande 
näringsliv. Effektiva transportlösningar som ger restidsvinster är viktiga. 
Järnvägen kan dessutom bidra till miljövinster. För några år sedan började SJ 
trafikera sträckan Stockholm–Oslo med X2000, vilket har kortat restiden. Den 
kortare restiden har lockat resenärer och redan första året fördubblades 
tågresandet på sträckan. Aktören som sköter tågbanorna i Norge ska göra en 
större ombyggnad av sträckan Kongsvinger–Lilleström. Detta kan påverka 
möjligheten för SJ att bedriva trafik. Ombyggnationen riskerar att försenas 
genom faktorer som aktörerna verkar sakna rådighet över. Konsekvensen blir 
att tågtrafiken minskas och ersätts av långsammare tåg med längre restider som 
följd.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att tågtrafiken mellan Stockholm 
och Oslo ska kunna fortsätta att utvecklas positivt både i närtid och på lång 
sikt? 

………………………………………

Nina Lundström (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-08-31
Besvaras senast
2017-09-14
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


